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           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 21.04.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, având următoarea ordine 

de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 24 martie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 31 martie 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

      Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 7 aprilie 2022  – iniţiator PRIMAR Ing.  

      POPA  VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna martie 2022 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea 

de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea execuției bugetare pe trimestrul I al anului 2022 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4 .  

6. Proiect de hotărâre pentru stabilirea şi aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum şi a taxelor speciale 

pentru anul 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind prelungirea  perioadei de valabilitate a ajutorului de minimis individual 

până la data de 31.12.2023 pentru S.C. ELECTROPRECIZIA S.A., administratorul Parcului Industrial 

Electroprecizia și acordarea de facilități fiscale constând în scutirea de la plata impozitului/taxei pe 

clădiri şi a impozitului/taxei pe  teren aferente clădirilor şi terenurilor care fac parte din infrastructura 

parcului industrial situat pe raza administrativ-teritorială a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind  ajustarea tarifelor taxi stabilite în Anexa 1 la Regulamentul de organizare și 

 executare a serviciului public de transport persoane sau bunuri în regim de taxi și în regim de  

 închiriere în Municipiul Săcele, aprobat prin H.C.L.  nr. 81/25.09.2008–  iniţiator PRIMAR  

Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 4;  

9. Proiect de hotărâre privind  majorarea capitalului social al Societății Servicii Săcelene S.R.L., prin aport în 

numerar, cu suma de 600.000 lei și actualizarea Actului constitutiv în mod corespunzător - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 



 2 

10. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2022 al Societății Servicii 

Săcelene S.R.L - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea exercițiului financiar pe anul 2021 al Societății Servicii Săcelene 

S.R.L. și a Raportului Administratorilor privind activitatea  Societății Servicii Săcelene S.R.L. pe anul 

2021 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

12. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea situațiilor financiare pe anul 2021 ale Regiei Publice Locale a Pădurilor 

Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 4;   

13. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 al RPLP 

Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat nr. 37712/2022, încheiat între UAT 

Municipiul Săcele, Spitalul Municipal Săcele și Asociația Îngrijire Acasă, pentru proiectul 

„ÎNFIINȚARE CENTRU SOCIO-MEDICAL ÎN ZUM” cod SMIS 152324 - iniţiator  PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,ÎNFIINȚARE 

CENTRU SOCIO-MEDICAL ÎN ZUM”, cod SMIS 152324 - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiția ,,Reabilitare și modernizare Gradinița cu program normal nr.  4 - str. General Ion  Dragalina 

nr. 78, în Municipiul Săcele, jud. Brașov” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Reabilitare și 

modernizare Gradinița cu program normal nr. 4 – str.  General Ion Dragalina nr. 78, în Municipiul Săcele, 

jud. Brașov” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiția ,,Reabilitare şi modernizare Grădiniţă cu program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 

293, Municipiul Săcele, jud. Braşov” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul ,,Reabilitare şi 

modernizare Grădiniţă cu program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 293, Municipiul Săcele, jud. 

Braşov” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 4; 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creare de spații pentru activități comunitare și petrecerea 

timpului liber” și a cheltuielilor legate de proiect  – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

21. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în art. 2 din H.C.L. nr. 26/27.01.2022 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul  

     „DALI - str. De Mijloc - reabilitare și modernizare” – iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea zonării Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire 8 (opt) locuințe unifamiliale”, 

strada Timocului, Municipiul Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire 3 (trei) locuințe 

unifamiliale”, strada George Coșbuc, Municipiul Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuință și anexă“, strada 

Livezii nr. 28, Municipiul Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe 

picior ale partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 2022 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei 

lemnoase pentru partida 322/2200156800090 din U.P. VI Tărlung – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1,  4. 

28. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6,0 mc lemn de foc, unui număr de 

17 pensionari silvici – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

29. Proiect de hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 30  mst  lemn  de foc specia fag  

         și diverse tari, către Casa Evanghelică a Ceangăilor  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

30. Proiect de hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc specia fag 

        și diverse tari către Biserica Evanghelică  Lutherană, Parohia Satulung - Joseni - iniţiator PRIMAR 

        Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

31. Proiect de hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc specia fag  

       și diverse tari  către  Mănăstirea Brădet  cu   Hramul ,,Înălțarea Domnului” - iniţiator PRIMAR 

        Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

32. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF  

        nr. 116229 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/7 și imobilul înscris în CF nr.116231 Săcele, nr.top  

         7141/3/1/2/4,   situate în Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

33. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței  la  domeniul  privat  al  Municipiului  Săcele  a   

        imobilelor  terenuri, înscrise în CF nr. 106709 Săcele, nr.cadastral 106709, CF nr. 105701 Săcele,  

        nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/2 , CF nr. 113363 Săcele, 

        nr.top  7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/1/1/2/2, CF nr. 101459 Săcele, 

        nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/2, situate în cartierul Electroprecizia - zona piață – iniţiator 

         PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

34. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele (cartier Movilă) a 

imobilului înscris în CF nr.111011 Săcele, nr.top 1299/1/1/2 - iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

35. Diverse. 

 

- Informare privitoare la adresa membrilor Consiliului de Administrație al  R.P.L.P. Săcele R.A. pentru 

modificarea cuantumului indemnizației fixe. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                  - d-l Mircioiu Sebastian - Șef  Serviciul Impozite și Taxe Locale   
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         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare C.F.P.P. 

          - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

- d-l Mangale Bogdan  - Șef  Birouul Administrativ   

                  - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin – Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective  

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

- d-l Ovidiu Jinga – insp. Biroul Investiții 

-d-na Bîja Ileana - insp. Biroul Investiții 

- d-na Vănășilă Alina – insp. Biroul Urbanism 

- d-l Matei Ion – insp. Comp. Fond Locativ, Spații cu altă destinație 

- d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional în Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                   - d-na Băncilă-Cucurengaș Georgeta -  Dir. Economic S.C. SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                   - d-na Kristaly Edith – Spitalul Municipal Săcele  

                   - d-l Mureșan Tiberiu – din parte mediului de afaceri 

                   - d-l Sterpu Ciprian – consilier județean 

                   - d-na Stroe Geanina, din partea formațiunii politice USRPlus. 

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  Jónás András. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și anunță că se transmite live, iar participanții din 

partea societății civile vor primi formulare GDPR, după care dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face 

apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție. 

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

             35. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea  organigramei și a Statului de funcții ale 

 Spitalului Municipal Săcele – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

   36. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de Redresare 

și Reziliență, Componenta 10 - Fondul local, I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public 

(achiziția de vehicule nepoluante) si  a proiectului ,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – 

AUTOBUZE NEPOLUANTE”  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

    37. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta C10 – Fondul Local, I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte 

infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management urban/local) și a proiectului ,,ACHIZIŢIE ȘI 

OPERAȚIONALIZARE SISTEME ITS PENTRU SERVICIUL DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DIN 

MUNICIPIUL SĂCELE” – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

    38. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programului Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta 10 - Fondul local, I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde 

– piste pentru biciclete (și alte vehicule electrice ușoare) la nivel local/metropolitan și a proiectului 

,,DEZVOLTARE INFRASTRUCTURĂ PENTRU TRANSPORTUL VERDE ÎN MUNICIPIUL SĂCELE – 

PISTE PENTRU BICICLETE (ȘI ALTE VEHICULE ELECTRICE UȘOARE)”– inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil. 

     39. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de Redresare 

și Reziliență, în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 - 

Valul renovării, axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri publice, operaţiunea 

B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice și a proiectului ,,Reabilitare și 

modernizare a clădirii Bibliotecii Municipiului Săcele” , din B-dul George Moroianu nr. 110 – inițiator 

Primar Ing. Popa Virgil. 

   40.  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de Redresare 

și Reziliență, în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1, Compenenta 

5- Valul renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri rezidenţiale 
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multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidenţiale 

multifamiliale și a proiectului ,,RENOVAREA ENERGETICĂ MODERATĂ A CLĂDIRILOR 

REZIDENȚIALE  MULTIFAMILIALE” -  6 componente, din Municipiul Săcele – inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil. 

        D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 24 martie 2022.   

         D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  125. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 31 martie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      D-l consilier local Jitaru Gheorghe anunță că nu participă la vot, întrucât a nu a luat parte la ședința mai sus 

menționată. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Jitaru Gheorghe 

nu participă la vot ). H.C.L. nr.  126. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 7 aprilie 2022. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu completarea răspunsului d-lui Primar 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  127. 

     D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna martie 2022 pentru cadrele didactice şi personalul 

didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 128. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, pentru  aprobarea 

execuției bugetare pe trimestrul I al anului 2022.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru și  2 abțineri 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 3 voturi pentru și 2 abțineri – d-na consilier local Stoica Gabriela și d-l 

consilier local Florescu Marius. 
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Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-na Popescu Gabriela, 

d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Costea 

Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian). H.C.L. nr. 129. 

     D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru stabilirea şi aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum şi a taxelor speciale pentru anul 2023.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 2 amendamente, astfel primul amendament este în sensul stabilirii Cotei 

impozitului/taxei pe clădirile rezidenţiale deţinute de persoanele juridice, prevăzute în anexa 1,  la art. 460 alin. 

(1) la 0,12% în loc de 0,2% și menținerii cotei pentru mijloacele de transport hibride, prevăzute la art. 470 alin. 

(3) la 90% în loc de 80% , iar cel dea-l doilea amendament este  în sensul menținerii cotelor aferente anului 

2022; 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 vot împotrivă 

Comisia nr. 3 – aviz nefavorabil, cu 2 voturi pentru, 3 voturi  împotrivă 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, 4 voturi pentru, 1 abținere – d-na consilier local Stoica Gabriela și un 

amendament din partea formațiunii PNL, același amendament susținut și în comisia de specialittate nr. 1, în 

sensul menținerii cotelor aferente anului 2022. 

 D-na Secretar General ia cuvântul și spune că s-au formulat două amendamente, primul fiind cu privire la 

modificarea la art. 460 alin. (1), respectiv cota să fie de 0,12%, iar  la art. 470 alin. (3), la mijloacele de transport 

hibride, cota să fie de 90% 

D-l Președinte anunță că supune la vot primul amendament. 

D-l  Paraipan George Horațiu întreabă dacă nu se dezbate acest subiect. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că se supun la vot doar amendamentele, iar apoi se vor iniția discuțiile. 

D-l  Paraipan George Horațiu spune că și amendamentele trebuie discutate.  

D-na Paniti Izabella spune că dorește să solicite o serie de informații de la inițiatorul proiectului, respectiv 

d-l Primar. 

D-l Viceprimar spune că dacă se inițiază discuții la acest moment, acestea trebuie să fie  cu privire la 

amendamente.  

D-l Președinte supune la vot primul amendament, în sensul stabilirii Cotei impozitului/taxei pe clădirile 

rezidenţiale deţinute de persoanele juridice, prevăzute la art. 460 alin. (1) la 0,12% în loc de 0,2% și a cotei 

pentru mijloacele de transport hibride, prevăzute la art. 470 alin. (3) la 90% în loc de 80% și se aprobă cu  10 

voturi pentru, 9 abțineri (d-na Popescu Gabriela, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac 

Nicolae, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l 

Popa Marius Cristian).  

        D-l Președinte supune la vot al doilea amendament, în sensul menținerii cotelor aferente anului 2022 și se 

respinge cu 9 voturi pentru, 10 abțineri (d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-l Jitaru Gheorghe, d-na Miron Laura 

Ionela, d-l Crețu Valentin, d-l Munteanu Gheorghe, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Géczi 

Gellért, d-l Jónás András și d-l  Tóth Sándor). 

       D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că în proiectul propus există și o taxă de salubrizare, care în luna 

aprilie 2018 a fost aprobată prin HCL și trebuia să intre în vigoare cu luna ianuarie 2019, fiind stabilită suma de 

10 lei/persoană/lună pentru persoanele care nu au încheiat un contract de salubritate și citează din comunicatul 

de pe site-ul oficial al instituției cu privire la instituirea și scopul acestei taxe, respectiv: ,,Scopul instituirii 

acestei taxe speciale, în viziunea autorităților locale actuale, a fost de a determina persoanele fizice și juridice să-

și încheie contracte de salubritate cu operatorul delegat, în caz contrar urmând să fie aplicate și amenzi. 

Deoarece la data actuală doar circa 50% din cetățenii din Municipiul Săcele au încheiate astfel de contracte, 

autoritățile locale doresc reglementarea acestui aspect negativ și au și făcut, pentru prima oară după 1989, 

demersuri concrete” și întreabă care au fost aceste demersuri concrete și se sumă a fost colectată prin aplicarea 

acestei taxe inițiată și cu scopul de a contribui cu o cotă parte la cheluielile cu salubrizarea localității. Dumneaei 

mai spune că a realizat o proiectare financiară optimistă, astfel din cei 36 mii cetățeni ai Municipiului Săcele, a 

eliminat 6000, care nu mai sunt, astfel s-a raportat la 30 mii cetățeni și a inițiat un calcul, aplicând cota aceasta 

de 10 lei/persoană iar în 2019 a rezultat 150 mii lei (la 15000 persoane), în 2020 a presupus că oamenii vor fi 

motivați și acest procent va scădea cu 10%, astfel au fost luate în calcul doar 12000 persoane, cu 15 lei, 

rezultând 180.000 mii lei, în 2021, s-a luat în calcul o reducere a procentului cu 5% , respectiv 10500 persoane 

cu 15 lei, rezultând  157.500 lei, pentru anul 2022 s-a considerat că 70% din populație va încheia contracte de 

salubritate și vor rămâne 9000 care vor trebui să plătească 20 lei/lună, rezultând 180.000 lei, astfel,  în 4 ani, cu 
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acest prognostic optimist, s-ar încasa suma de 700.000 lei și îl întreabă pe d-l Primar, când a inițiat acest proiect 

cum s-a gândit să îl ducă la îneplinire. 

 D-l Primar dă cuvântul d-lui Administrator Public pentru a răspunde punctual la fiecare solicitare în parte. 

 D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și specifică faptul că  banii colectați din încasarea acestei taxe speciale nu 

contribuie la bunăstarea localității, ci sunt adresați în totalitate, conform legii, operatorului de salubritate, astfel 

pentru orice colectare de taxă specială se face, la sfârșitul lunii se face un centralizator, iar suma este virată 

operatorului. Principalele operațiuni care au fost întreprinse, în afara instituirii acestei taxe, au fost trimiterea de 

notificări către cetățenii Municipiului Săcele care nu aveau încheiate contracte de salubrizare sau numărul de 

persoane pentru care erau încheiate contractele de salubritate era neconform, astfel în urma acestei acțiuni 

întreprinse împreună cu operatorul de salubritate, au fost încheiate contracte noi pentru un număr aproximativ de 

1700 persoane. Următorul pas, desfășurat împreună cu Asociația Gal Gârcini și operatorul de salubritate, au fost 

încheierea de contracte de salubritate în Cart. Gârcini, pe cele 13 străzi care fac parte din ZUM, unde nu exista 

nici un contract de salubrizare, astfel și aici s-au încheiat aproximativ 500 de contracte, pentru un număr de 1200 

persoane. Dumnealui mai spune că diferențele majore ca număr care rezultă la ora actuală rezidă în mare parte 

din Cartierul Gârcini și din zona Carierei, menționând faptul că contractele care au fost încheiate s-au făcut pe 

un număr mai mic de persoane decât cele existente în gospodărie, dar de la inexistența contractelor aici este un 

pas înainte, deoarece a permis colectarea gunoiului și din aceste cartiere și mai spune că nu au fost colectate 

sume la bugetul local aferente acestei taxe, întrucât aceste acțiuni colaterale de conștientizare a cetățenilor în 

vederea încheierii de contracte de salubritate s-au desfășurat în paralel cu încheierea unui contract de delegare a 

gestiunii serviciului de salubritate, la ora actuală procedura de licitație în acest sens s-a încheiat, s-a semnat un 

nou contract, urmând ca această taxă, eventual noi serii de notificări, să fie puse în practică.       

D-na Paniti Izabella spune că a studiat această problemă, modul în care se procedează și la alte UAT-uri, 

astfel dacă se stabilește această taxă de 25 lei, cum este propunerea, a observat că în alte părți se utilizează un 

termen de 6 luni cu o reducere, tocmai pentru a favoriza încheierea de astfel de contracte. 

 D-l Gâdea Sorin întreabă dacă se reduce această taxă. 

 D-na Paniti Izabella spune că se stabilește această taxă specială sub condiție, respectiv dacă în termen de 6 

luni se încheie contract de salubrizare, se plătește 10 lei, dacă nu, se dublează. 

  D-l Gâdea Sorin spune că nu știe dacă există un temei legal în baza căruia se poate face acest lucru, dacă 

se face un contract se pot face niște compensări, dar dacă se poate dubla sau micșora nu are cunoștință la acest 

moment. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că aici este și problema legată de operatorul respectiv, pentru că 

aceste taxe speciale nu rămân la bugetul local, ele ajung la operator și problema este dacă acesta dorește să  

încaseze taxa în integralitate, iar în acest caz diferența de bani ar trebui achitată de către municipalitate, ceea ce 

nu este echitabil. 

D-l Gâdea Sorin spune că mai există o variantă în care sunt toți direct implicați, astfel se presupune că 

există două variante, una este să se plătească taxa specială pentru cei care nu au încheiate contracte de 

salubritate, iar cealaltă este să intre în calculul impozitului, dar în această situație, la plata impozitului, prima 

dată se colectează extra sumele, sumele care se constituie ca extra impozit și astfel se va ajunge în situația în 

care nu se va mai putea colecta impozitul pentru că nu se va achita taxa de salubritate și se referă la 8000 de 

persoane, acesta fiind motivul instituirii acestei taxe speciale și menționează că are convingerea că faptul că s-a 

încheiat un nou contract de salubritate va conduce la multe schimbări, inclusiv pe aceată zonă. 

D-l Viceprimar o întreabă pe d-na consilier local Paniti Izabella dacă față de ceea ce a expus se vine și cu o 

propunere în acest sens sau care a fost motivația acestor solicitări și lansează provocarea ca, la ședința următoare 

să vină cu fiecare dintre cei prezenți să vină cu factura de salubritate de acolo de unde locuiesc. 

 D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că dorește să justifice propunerea formulată în sensul 

menținerii taxelor la nivelul anului 2022, astfel, începând cu anul 2020 întreaga țara trece prin mai multe 

probleme: criza sanitară generată de COVID 19, inflația, războiul de la graniță, iar persoanele fizice, dar mai 

ales juridice, au fost supuse unor mari probleme în susținerea afacerilor. Studiind anexele a regăsit niște creșteri 

pe care le consideră nejustificate, astfel la Centru Multicultural și Educațional, majoritatea creșterilor sunt de 

50%: chiria pentru sala este mai mare cu  50% majorată, la sala pentru persoane cu dizabilități este la  fel 

majorată cu 50%, la cabinetul veterinar al medicului Șimon, unde acesta plătește o chirie de aproape 400 lei, iar 

munca lui este în folosul comunității, nu a beneficiat de nici o investiție acolo, se referă la medicul concesionar 

care se ocupă de animalele mari, impunându-se revizuirea acestei taxe. O altă problemă, este cea legată de 

mijloacele de transport între 12 și 14 t  sau de la 2 la 6 axe  care ramân constante, fără creșteri, în alte părți s-au 

dorit creșteri, dar la mijloacele de transport mari nu se dorește acest lucru și întreabă care este motivul, la ședința 
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pe comisii li s-a explicat că se va da o lege care se va aplica la nivel național, dar până atunci se puteau opera 

creșteri. 

D-l Mircoiu Sebastian ia cuvântul și spune că la mijloacele de transport mari cu masa peste 12 t există o 

modificare din 2020 la Codul Fiscal prin care s-a schimbat modalitatea de calcul și așa cum s-a întâmplat și în 

anii anteriori în luna octombrie se vine cu majorarea acestor impozite, întrucât se calculează în funcție de rata de 

schimb aprobată de UE, nu se mai face ca înainte când se indexa anual, există o modalitate stabilită de Codul 

Fiscal, care trebuie respectată cu strictețe. 

D-l Viceprimar ia cuvântul și spune că toate taxele sunt indexate cu rata inflației, inclusiv cea la care face 

referire d-l Paraipan George Horațiu. 

 D-l Mircioiu Sebastian spune că taxa de care face vorbire d-l consilier local Paraipan nu este indexată la 

acest moment, întrucât este vorba despre o altă modalittae de calcul, ele se indexează în luna octombrie cu rata 

de schimb aprobată de UE la 30 septembrie, se vine în luna octombrie cu acea hotărâre de consiliu local. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că dorește să facă câteva precizări în acest sens, astfel în data de 5 

noiembrie 2015 s-au aprobat taxele și impozitele locale pentru anul 2016 și dorește să facă o parală între taxele 

aprobate în 2015 pentru 2016 și cele din 2022 pentru 2023, menționând că impozitul pentru clădiri rezidențiale și 

clădirile anexe aflate în proprietate persoanelor fizice în 2016 a fost de 0,1%, anul acesta este 0,08% și se 

propune pentru anul 2023, cuantumul de 0,09%, deci ne situăm sub nivelul anului 2016; Municipiul Făgăraș, de 

rang 2 ca Săcele, are cota de 0,1%, mult mai mare decât propunerea noastră pentru anul 2023. A doua situație 

este cea cu clădirile nerezidențiale aflate în proprietatea persoanelor fizice, unde în anul 2015 s-a votat cota de  

0,3%, iar anul acesta este tot de 0.3%, deci s-au menținut 6 ani aceleași cote impozabile, iar propunerea pentru 

anul 2023 este pentru 0,4%, în timp ce Municipiul Făgăraș are 0,9%; impozitul pe clădiri rezidențiale deținute de 

persoane juridice, care a suscitat discuții, în 2015  a fost de 0,2%, anul acesta a fost de 0,1%, iar propunerea 

pentru anul 2023 este de 0,2%, iar prin amendament s-a aprobat 0,12%, în timp ce cota stabilită de Codlea, 

municipiu de rang 2,  în 2022 este de 0,3%. În ceea ce privește clădirile nerezidențiale aflate în proprietatea 

persoanelor juridice, în 2016 cota a  fost de 1,3%, în 2022 este de 0,8%, iar propunerea pentru 2023 este de 

0.9%, în timp ce Făgărașul are 1,12%, iar Codlea  1,4%, diferențele fiind enorme. Referitor la impozitul pe teren, 

este și aici o creștere propusă, dar raportat  la Făgăraș și Codlea sunt următoarele cote în 2023, fiind vorba de 

lei/ha: Săcele 8051 lei/ha, Făgăraș 9137 lei/ha,  Codlea 8523 lei/ha, pentru zona A, pentru zona B: Săcele 5616 

lei/ha, Făgăraș 6373 lei/ha, Codlea 5946 lei/ha, zona C: Săcele 3.555 lei/ha, Făgăraș 4034 lei/ha, Codlea 3762 

lei/ha, pentru zona D: Săcele 1879 lei/ha, Făgăraș 2131 lei/ha, Codlea 1989 lei/ha, iar în cazul Municipiului 

Codlea cota este pentru anul acesta, întrucât nu au aprobat impozitele pentru anul 2022, putându-se observa 

faptul că cotele sunt mult mai mari decât cele propuse la Săcele pentru anul 2023. În ceea ce privește impozitele 

pentru clădiri rezidențiale persoane juridice, dorește să ofere două exemple, astfel Compania Apa are o clădire 

de locuit, iar anul acesta la cota de 0,1% a plătit 37 lei, dacă era cota de 0,2% plătea 74 lei, Farmacom, o clădire 

locuință, a plătit 91,3 lei impozit pe 1 an, la cota de 0.2% plătea 180 lei, menționând că sunt doar 66 de poziții 

pentru  impozite persoane juridice pe clădiri rezidențiale și că suntem departe de alte municipii de rang 2, în ceea 

privește cotele de impozitare.    

D-l Primar mai spune, față de taxele de la Centrul Multicultural și Educațional, de care a întrebat d-l 

consilier local Paraipan, că facturile de gaz și de curent din ultimile luni sunt de 3-4 ori mai mari decât anul 

trecut, au intervenit și acele plafonări și trebuie văzut în ce măsură se vor menține, dar sunt costuri duble, chiar 

triple cu utilitățile, iar pentru a susține un spectacol în sala de spectacole, nici măcar o parte din consumul de 

gaze nu se acoperă pentru un spectacol de 2 ore, fără a mai fi vorba de alte costuri, acesta a fost raționamentul 

acestora propuneri și specifică că nu trebuie uitate costurile cu ilumintatul public stradal, dar nu se pune 

problema sub nici o formă de a intra într-un colaps financiar cum s-a susținut de către unele persoane, bugetul 

este foarte echilibrat pentru anul acesta.   

D-l Paraipan George Horațiu spune că este bine să se facă economie la încălzire la Centru Multicultural, dar 

în cursul zilei de ieri, copiii au făcut antrenament cu sala neîncălzită, iar dacă aceasta este soluția găsită, probabil 

că se va căuta un alt loc, iar a doua parte a intervenției este o întrebare către d-l Primar, respectiv ce sumă 

estimează, prin mărirea propusă, a se colecta în anul 2023.  

D-l Primar spune că se va vedea, nu are o estimare la ora actuală, dar oferă un exemplu, la articolul unde 

erau prevăzute impozitele pentru clădiri rezidențiale persoane juridice se colectau în plus  în jur de 25 mii pentru 

cele 66 de poziții, dar acum că s-a formulat acel amendament, este vorba de câteva mii de lei. 

D-l Lungu Dragoș ia cuvântul și răspunde referitor la interpelarea d-lui consilier local Paraipan că d-na 

Ovesea când a vrut să facă repetiție în sala de spectacole și-a asumat faptul că aceasta nu era încălzită, dumneaei 
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are sală închiriată în cadrul centrului, în corpul principal unde nu sunt probleme cu căldura și putea să desfășoare 

acolo repetiția.  

D-l Mircioiu Sebastian spune că se prognozează o creștere pentru anul următor, dacă se mențin aceste cote, 

de 20%, dar depinde și de câți contribuabili vin să plătească. 

D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă se așteaptă ca cetățenii să vină să plătească sau se întreprind și 

alte demersuri în acest sens. 

D-l Mircioiu Sebastian spune că se întreprind și alte demersuri, dar trebuie să existe și conformarea 

voluntară, cum se vede la alte UAT-uri. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune, referitor la ceea ce a prezentat d-l Primar că impozitele sunt 

mai mari la Făgăraș și Codlea decât la noi, acestea sunt, într-adevăr, tot municipii de rang 2, dar lucrurile nu pot 

fi privite așa simplist doar din perspectiva procentelor care se aplică, ci și din punct de vedere al condițiilor pe 

care le oferă cetățenilor și cum a spus și d-l Primar în ceea ce privește zonele de impozitare, procentul de zonare 

A și B este mai mare la aceste 2 municipii, pentru că acolo străzile sunt asfaltate, au canalizare și oferă alte 

condiții de confort pentru cetățean, dacă ar exista același confort pentru cetățean și la noi, nimeni nu ar putea să 

se opună măririi taxele și impozitelor, însă corespondența strictă pe procente, fără a se ține cont de cum arată 

aceste municipii i se pare simplistă și neprofesională. 

D-l Viceprimar spune că tocmai de aceea la Săcele sunt impozite mai mici pe mai multe categorii decât în 

cele două municipii de care s-a făcut vorbire,  că și cu această propunere pentru anul 2023, cotele de impozitare 

pe mai multe categorii sunt mai mici. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că nu reflectă diferența de confort. 

        D-l Viceprimar mai spune referitor la amendamentul propus a considerat că este de bun augur să se mențină 

același cote de majorare pe fiecare capitol în parte, motiv pentru care a susținut amendamentul pentru clădirile 

rezidențiale aflate în proprietatea persoanelor juridice, iar impactul la buget este unul minimal. 

      D-l Mureșan Tiberiu, din partea societății civile, ia cuvântul și spune că apreciază muncă administrației 

locale, dar că persoanele juridice suferă de 3 ani, o mare parte din afaceri au fost închise, ca urmare a celor 2 ani 

de criză sanitară, urmați de creșterea costului la utilități, personal nu s-a plâns la nimeni și nu a renunțat la 

angajați, iar din 2003 își plătește cu strictețe taxele și impozitele locale, care anul acesta au fost mai mari cu 

10.000 lei și consideră că plătește prea mult, în condițiile în care a investit și creat noi locuri de muncă, ca atare 

nu vine cu critici, ci propune o întâlnire cu toți oamenii de afaceri și garantează că se vor găsi soluții de a aduce 

bani la bugetul local, întrucât constată că nu există o echipă care să atragă fonduri la bugetul local și va aduce 

specialiști în acest sens. 

     D-l Sterpu Ciprian ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Mureșan dacă nu a fost invitat la întâlnirea cu oamenii de 

afaceri pentru elaborarea Strategiei de Dezvoltare Locală a Municipiului Săcele 2024-2028.   

     D-l Mureșan Tiberiu spune că nu a fost chemat și reiterează faptul că din anul 2003 a plătit toate impozitele și 

taxele la zi și că nu consideră oportun să se mărească taxele și impozitelor locale la acest moment și își manifestă 

întreaga disponibilitate de a ajuta și a se implica alături de oamenii de afaceri din Săecele, întrucât nu se dorește 

ca aceștia să plece cu afacerile din Săcele. 

    D-l Primar spune că vor avea o discuție cât de curând, întrucât acea strategie de care făcea vorbire d-l Sterpu 

Ciprian nu s-a încheiat, vor mai exista consultări la începutul lunii mai unde se vor discuta mai pe larg proiectele 

care sunt cuprinse în strategie. 

    D-na Stroe Geanina, din partea formațiunii politice USRPlus, ia cuvântul  și spune că majorarea acestor taxe 

nu vine în sprijinul cetățenilor și ar fi un adevărat ajutor dacă nu s-ar opera nici un fel de modificări, așa cum s-a 

discutat inflația, în special creșterea costului la utilități afectează cetățenii și ar fi expuși unei duble presiuni și ar 

fi de bun augur găsirea de soluții alternative, cum ar fi accesarea de fonduri nerambursabile. 

     D-l Președinte supune la vot proiectul de hotărâre, cu amendamentul inclus și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 

abțineri (d-na Popescu Gabriela, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan 

George Horațiu, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian). 

H.C.L. nr. 130. 

     D-l Sterpu Ciprian solicită luarea cuvântului. 

     D-l Președinte spune că s-au finalizat discuțiile pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi, fapt pentru 

care la finalul ședinței se vor putea face interpelări pe această speță.     

    D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind prelungirea  perioadei de valabilitate a ajutorului de minimis individual până la data de 31.12.2023 

pentru S.C. ELECTROPRECIZIA S.A., administratorul Parcului Industrial Electroprecizia și acordarea de 

facilități fiscale constând în scutirea de la plata impozitului/taxei pe clădiri şi a impozitului/taxei pe  teren 
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aferente clădirilor şi terenurilor care fac parte din infrastructura parcului industrial situat pe raza administrativ-

teritorială a Municipiului Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri ale consilierilor locali din parte formațiunii 

politice PNL, care au susținut că vor depune un amendament în cursul zilei de 19 aprilie.  

D-na Stoica Gabriela spune că s-a renunțat la depunerea acestui amendament.  

D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că dorește să prezinte modul în care se face capitalismul 

la Săcele, astfel una dintre cele mai mari firme din Săcele, care ar trebui să fie cel mai mare contribuabil, nu 

plătește taxe și impozite pe terenuri, pe clădiri și mai rea și un ajutor de minimis de 200 mii euro, dar ne percepe 

chirie de 57 mii euro pe o grădiniță, putând să cedeze folosința acestei grădinițe pe o sumă modică, ori se ia 

4800 euro/lună, iar în raportul de specialitate aferent acestui proiect de horărâre se specifică faptul că aceste 

facilități acordate transmit ,,contribuabililor încredere şi spirit mobilizatorˮ, ori nu vede acest lucru, 

menționând că este legal ce se stipulează în hotărâre, dar în mod sigur nu este moral și face un appel la d-l 

Săcelean că ar trebui să renegocieze contractul cu grădinița. 

       D-l Viceprimar spune că s-au întreprins o mulțime de demersuri din partea autorității locale în vederea 

achiziționării acestui corp de clădire, dar nu s-a ajuns la o finalitate, la ora actuală este un proces pe rol în acest 

sens cu privire la modul în care acest imobil a ajuns la un proprietar privat, iar în funcție de decizia instanțelor de 

judecată se va proceda în consecință, este de discutat chestiunea legalitate/moralitate/acordarea unui ajutor de 

minimis, dar s-a trecut cu vederea un aspect important, astfel Electroprecizia este cel mai mare angajator din 

municipiu, în condițiile în care cel mai mare al doilea angajator din Săcele, Rouleau Guichard a dispărut și, în 

condițiile actuale, se întreabă ce este oportun, să se acorde facilități, în limitele legii, celui mai mare angajator 

din municipiu în vederea menținerii și dezvoltării, ținând cont că orice ajutor acordat se întoarce în comunitate și 

consideră că trebuie analizată foarte atent această balanța legalitate/moralitate. 

         D-l Jitaru Gheorghe ia cuvântul și spune că dorește să reamintească faptul că din cauza refuzului de a 

acorda facilități investitorilor pe timpul conducerii liberale aceștia nu au dezvoltat afaceri în Săcele.  

        D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că în planul de investiții care a stat la baza Ordinului de acordare a 

titlului de parc industrial la ultimul punct figura o investiție pentru un teren de sport. 

       D-l Mircioiu Sebastian spune că spune că în HCL nr. 37/2015, așa cum a explicat și în ședința pe comisii de 

specialitate, s-a acordat titlul de parc cu excepția terenului de fotbal,  ideea ajutorului de minimis fiind 

dezvoltarea afacerilor, crearea de  noi locuri de muncă, de spații și dezvoltarea activității economice, terenul de 

sport ar reprezenta mai mult o componentă sociale și nu se corela cu ideea de bază, pe partea economică. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că nu s-a făcut referire la faptul că nu se dorește sprijinirea mediului de 

afaceri, ceea ce constituie și o obligație legală,  dar între  administrația publică locală și investitori trebuie să 

existe un proces de simbioză.  

       Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru, 1 abținere  (d-l Paraipan George 

Horațiu). H.C.L. nr. 131.    

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind  ajustarea tarifelor taxi stabilite în Anexa 1 la Regulamentul de organizare și executare a serviciului 

 public de transport persoane sau bunuri în regim de taxi și în regim de închiriere în Municipiul Săcele, 

aprobat prin H.C.L.  nr. 81/25.09.2008. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 132. 

      D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind  majorarea capitalului social al Societății Servicii Săcelene S.R.L., prin aport în numerar, cu suma de 

600.000 lei și actualizarea Actului constitutiv în mod corespunzător. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 133. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2022 al Societății Servicii Săcelene S.R.L.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 3 voturi prntru, 2 abțineri din partea grupului politic PNL. 

 D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și spune că, așa cum s-a discutat și în ședința pe comisii, a înțeles că o 

parte din utilaje nu mai funcționează, anul trecut când a mai întrebat acest lucru li s-a comunicat că acestea sunt 

funcționale, anul acesta li s-a spus că nu mai pot fi reparate și nu înțelege de ce nu sunt scoase. Dumnealui  mai 

spune că anul trecut s-a promis că se încearcă să se facă reclame pe autobuze, ori nici acest lucru nu s-a 

întâmplat. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că anul trecut toate utilajele erau în stare de funcționare, dar în cursul 

anului 2021 s-au defectat buldoexcavatorul și autogrederul, buldoexcavatorul nu se mai poate repara, sunt utilaje 

din anii ’70-’80, la cele care sunt defecte nu se mai găsesc piese de schimb, nici originale, nici second-hand, 

menționând că nu au fost scoase întrucât nu a existat timpul necesar, de la începutul anului s-a încercat să se 

găsească piese de schimb, în afară de asta, acestea sunt incluse în capitalul social și trebuie făcută o procedură 

mult mai laborioasă, cu scoaterea din capitalul social, prin hotărâre  a Consiliului local, urmată de înregistrarea 

la Registrul Comerțului cu diminuare a capitalului social și că sunt de 3 ani depuse în capitalul social ca aport în 

natură. Referitor la colatarea autobuzelor, spune că au  fost foarte multe încercări și cu firme de publicitate, dar 

cei care plătesc această publicitate nu și-au exprimat dorința în acest sens, s-a ajuns la înțelegerea cu 

Electroprecizia. 

D-l Costea Cătălin Ionuț spune că se pot face oferte în acest sens. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că s-au făcut oferte, au fost publicate către multe companii, sunt 

aproape 5 ani de când a fost elaborat și aprobat de către Consiliul Local regulamentul în acest sens, dar nu au 

existat persoane interesate, deși s-au purtat discuții numeroase, dar când au văzut autobuzele și traseul nu și-au 

dorit colaborarea, interes din partea societății a existat. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-na Popescu Gabriela,  

d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Costea 

Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian). H.C.L. nr. 134. 

D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea exercițiului financiar pe anul 2021 al Societății Servicii Săcelene S.R.L. și a 

Raportului Administratorilor privind activitatea  Societății Servicii Săcelene S.R.L. pe anul 2021. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 împotrivă și 1 abținere  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, 3 voturi pentru, 2 abțineri. 

D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și întreabă care sunt pierderile de când d-l director a preluat fosta 

Regie de transport, respectiv actuala societate Servicii Săcelene, deși nu înțelege sintagma de ,,servicii 

săceleneˮ, întrucât a înțeles că 98% din activitate o reprezintă transportul și doar 2% partea de servicii, 

menționând că într-un raport mai vechi al administratorului s-a specificat faptul că vor fi identificate activitățile 

inefeciente ale societății și întreabă care sunt acestea, dacă au fost identificate și eliminate. 

 D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că activitățile ineficiente au fost identificate încă de la început, astfel 

fondul locativ a fost  predat și preluat de către Primărie, anul trecut a fost identificat faptul că toaleta publică 

generează pierderi, fiind preluată de către Primărie, menționând că a rămas serviciul de prestări, cu activitatea de 

decolmatări și lucrări pe instalațiile pluviale, sens în care în fiecare an s-au încheiat contracte cu Primăria. 

Dumnealui mai spune că și activitatea de ajutor social a fost predată, specificând că, în linii mari, s-au eliminat 

activitățile ineficiente.    

D-l Paraipan George Horațiu întreabă care sunt pierderile concrete, la ce sumă s-a ajuns.  

D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că nu știe din memorie aceste sume, sub aspectul anilor cu pierderi și al 

celor cu profit. 
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D-l Paraipan George Horațiu spune că nu în modul acesta trebuie să se prezinte în fața Consiliului Local și 

că  a întrebat la modul concret care sunt perderile, iar d-l director a divagat cu toaleta publică. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că pierderile generate de toaleta publică au fost de 70 mii lei, 

menționând că în următoarea ședință se vor prezenta pierderile și ceea ce le-a determinat. 

 D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că a observat din exercițiul financiar că la propunerea 

bugetară era prognozat un profit de 174 mii lei, iar exercițiul financiar s-a încheiat cu 200 mii lei în minus, 

constatând că 98%  o reprezintă activitatea de transport și nu a văzut nici din partea d-lui director, nici din partea 

consiliului de administrație  care este remunerat ceva acțiuni care să diversifice partea de 2% de servicii, în 

societățile mediu și ridicat dezvoltate, partea de servicii din societate depășește  50%, iar, chiar  în Săcele există 

nenumărate oportunități care pot fi valorificate pentru diversificarea activității de prestări servicii, nu se vede 

nimic în acest sens și sesizează că conducerea de la acestă societate este mulțumită de faptul că primește bani, iar 

dacă se întâmplă acest lucru nu are rost să mai depună eforturi nici măcar pentru compensarea acelor pierderi de 

200 mii lei și să existe un minim profit, că între avea profit și a fi eficient este o mare distanță și consideră  

oportun să se mai implementeze ceva măsuri generatoare profit pentru  ca această societate să mai iasă la 

suprafață și că se teme că acea clădire în care își desfășoară activitatea se va prăbuși efectiv peste angajați. 

D-l Primar spune că 5 ani a durat intabularea acelei locații. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu înțelege de ce a durat atât de mult.  

D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că nu ar trebui să nu se uite subiectul punctului de pe ordinea de zi, 

iar dacă se doresc anumite discuții cu societăți aflate în subordinea Consiliului Local se pot convoca întâlniri, în 

afara ordinii de zi, unde să se discute, punctual, pe numite subiecte, întrucât nu este în regulă să se  abată de la 

proiectele înscrise pe ordinea de zi și să se divagheze pe subiecte care nu intră în sfera pregătirii și calificării 

profesionale a celor prezenți, acest punct a fost supus spre analiză și avizare comisiei de specialitate nr. 1 și nr. 4. 

D-l Viceprimar spune că s-a mai discutat acest lucru de multe ori, astfel un serviciu public de transport, în 

toată țara, este subvenționat și se raliază celor expuse de d-l consilier local Popa Marius-Cristian, considerând că 

este oportun să se diversifice activitățile de la Servicii Săcelene SRL, menționând că anul 2021 a fost unul 

dificil, dacă se analizează la punctul nr. 10, era preconizat un profit de 3000 lei, dar probabil la exercițiul 

financiar de anul viitor se va consta că s-a înregistrat o pierdere de 200-300 mii lei, în condițiile fluctuației 

prețului la combustibil și a ceea ce implică majorarea tarifului de călători, pentru a ține pasul cu aceste majorări. 

D-l Gâdea Sorin spune că, prin prisma atribuțiilor pe care le deține în prezent pe parte de transport, legat de 

pierderi, din cei 200 mii, 79 mii lei a însemnat restructurarea unui post, iar cu femeile de serviciu de la grupul 

sanitar, aproape se acoperă aceste pierderi, dar mai există și alte pierderi, respectiv au existat încercări de a 

repara utilaje, una dintre încercările nereușite a fost încercarea de a repara acel buldoexcavator, de care era mare 

nevoie, s-a reparat inițial, reparația costând 2000 euro, a funcționat puțin timp, s-a defectat ulterior, dar a produs 

o pierdere, ori acționarul majoritar la Servicii săcelene este Consiliul Local șitrebuie să se vină cu propuneri, cu 

soluții din această parte. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că o soluție o reprezintă realizarea unei spălătorii auto în partea din spate, 

fiind mare cerere în acest sens. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia reiterează faptul că a propus o întâlnire în care să se dezbată aceste lucruri. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-na Popescu Gabriela, d-

na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Costea Cătălin 

Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian). H.C.L. nr. 135. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru  aprobarea situațiilor financiare pe anul 2021 ale Regiei Publice Locale a Pădurilor Săcele R.A.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 136. 

        D-l Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru  aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 al RPLP Săcele R.A.. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       D-l Președinte spune că aici au avut loc discuții referitoare la cererea membrilor Consiliului de 

Administrație de mărire a indemnizațiilor acestora, în bugetul supus aprobării a fost cuprinsă și această sumă, 

propunerea fiind de eliminare a influenței  cuprinse în  Cap. II - Cheltuieli totale, pct. C4. 

      Se supune la vot amendamentul mai sus enunțat și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 
       D-na Secretar General ia cuvântul și spune că este vorba despre scoaterea acelei influențe de 66 mii lei, 

întrucât pe ordinea de zi a fost cuprinsă doar o informare cu privire la solicitarea de majorare a indemnizației 

membrilor consiliului de administrație al RPLP Săcele R.A., nu s-a venit cu un proiect de hotărâre în acest sens.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus  și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru). H.C.L. nr. 137. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat nr. 37712/2022, încheiat între UAT Municipiul Săcele, 

Spitalul Municipal Săcele și Asociația Îngrijire Acasă, pentru proiectul „ÎNFIINȚARE CENTRU SOCIO-

MEDICAL ÎN ZUM” cod SMIS 152324. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 D-l Popa Marius-Cristian spune că a sesizat în acordul de asociere, la obligațiile părților că Asociația și 

Spitalul aveau obligații în ceea ce privește managementul proiectului, în timp ce aportul lor era infim, iar 

Primăria Săcele, cu tot  aportul, la management și la organizare stă prost, ori ar trebui revizuit acest raport, 

pentru că ar face oricine management pe influența financiară a altuia.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 138. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,ÎNFIINȚARE CENTRU SOCIO-

MEDICAL ÎN ZUM”, cod SMIS 152324.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius - Cristian spune că în dispozitivul proiectul apare formularea ,,aprobarea proiectul și a 

cheltuielilor privind proiectulˮ, ori este vorba de ,,proiectul de investițiiˮ. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că nu se poate interveni, întrucât este formatul de hotărâre transmis, 

neputând fi modificat. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 139.                                                

D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru investiția 

,,Reabilitare și modernizare Gradinița cu program normal nr.  4 - str. General Ion  Dragalina nr. 78, în 

Municipiul Săcele, jud. Brașov”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius - Cristian spune că și aici apare aprobarea documentației tehnico-economice, fără a fi 

specificată faza, dumnealui a identificat că  este vorba de DALI. 

 D-na Voicescu Nicoleta Teonia reiterează faptul că nu poate suferi modificări acest format, menționând că 

faza a fost aprobată în altă hotărâre de consiliu local, că acum proiectul se află în faza de precontractare și nu se 

pot abate de la aceste reguli. 

D-l Paraipan George-Horațiu spune că observația pe care o face se aplică și la punctele nr. 16 și nr. 18 de pe 

ordinea de zi, respectiv este vorba în  deviz de montarea de centrală termică și radiatoare, ori în această perioadă 

cu consumuri imense de combustibili, ar trebui să se încerce să se treacă și pe panouri fotovoltaice, pe pompe de 
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căldură și încălzire în pardoseală, acesta fiind viitorul, PNNR oferă soluții în acest sens și se poate măcar 

încerca, mai ales acolo unde se fac proiecte noi și reabilitări termice.   

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 140. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiectul ,,Reabilitare și modernizare Gradinița cu 

program normal nr. 4 – str.  General Ion Dragalina nr. 78, în Municipiul Săcele, jud. Brașov”. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 141. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

investiția ,,Reabilitare şi modernizare Grădiniţă cu program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 293, 

Municipiul Săcele, jud. Braşov”. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 142.          

D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul ,,Reabilitare şi modernizare Grădiniţă cu 

program normal nr. 4 – Str. George Moroianu nr. 293, Municipiul Săcele, jud. Braşov”. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 143. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea proiectului „Creare de spații pentru activități comunitare și petrecerea timpului 

 liber” și a cheltuielilor legate de proiect . 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      D-l Președinte spune că aici s-au solicitat clarificări care s-au  și transmis. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 144.    

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în art. 2 din H.C.L. nr. 26/27.01.2022 privind aprobarea 

documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul „DALI - str. De Mijloc - 

reabilitare și modernizare”. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 145. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea zonării Municipiului Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
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        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

D-l Popa Marius- Cristian întreabă dacă s-au realizat modificările din nota de completare. 

D-na Secretar General spune că modificările la care face referire d-l consilier local Popa Marius Cristian nu 

se regăsesc în proiectul de hotărâre, proiectul care a fost postat pe site-ul oficial al instituției rămâne în forma 

inițială, la care se adaugă nota de completare, hotărârea de consiliu fiind cea care iese modificată. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 146. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire 8 (opt) locuințe unifamiliale”, strada Timocului, 

Municipiul Săcele. 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil     

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil    

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul    

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 147. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire 3 (trei) locuințe unifamiliale”, strada 

George Coșbuc, Municipiul Săcele.   

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz  favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz  favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 148.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuință și anexă“, strada Livezii nr. 28, 

Municipiul Săcele. 

     D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 149.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe picior ale partizilor, în 

vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 2022. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 150.  

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase pentru partida 

322/2200156800090 din U.P. VI Tărlung. 

         D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 151.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6,0 mc lemn de foc, unui număr de 17 pensionari silvici. 
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         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

     Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-l Arsu  Laguși  Gheorghe: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                           

d-na Bandila Norica: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-na Cioloca Ninis Prunela: 19 voturi  pentru,  0  

împotrivă,  d-l Czimbor Alexandru: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-l Farkas Stefan: 19 voturi  pentru,  0  

împotrivă,  d-na Harica Olimpia: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-l Illyes Ioan: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                           

d-l Ioriatti Adolf: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-l Mihalciuc Vasile: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                          

d-l Mihul  Maria: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-l Nițescu Adrian Valentin: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                           

d-l Scridon Ioan: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă, d-l Serdean Mihaila: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                           

d-l Simion Alexandru: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă, d-l Simion Nicolae: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,                                           

d-na Szabo Elena: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,  d-l Tesileanu Barbu: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă. H.C.L. 

nr. 152.     

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 30  mst  lemn  de foc specia fag   și diverse tari, către 

Casa Evanghelică a Ceangăilor. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 153.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc specia fag  și diverse tari către 

Biserica Evanghelică  Lutherană, Parohia Satulung - Joseni. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 154.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15  mst  lemn  de foc specia fag   și diverse tari  către  

Mănăstirea Brădet  cu   Hramul ,,Înălțarea Domnului”. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 155.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 116229 Săcele, nr.top 

7141/3/1/2/7 și imobilul înscris în CF nr.116231 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/4,   situate în Municipiul Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 156.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 33 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței  la  domeniul  privat  al  Municipiului  Săcele  a  imobilelor  terenuri, 

înscrise în CF nr. 106709 Săcele, nr.cadastral 106709, CF nr. 105701 Săcele,  nr.top 
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7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/2 , CF nr. 113363 Săcele,  nr.top  

7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/1/1/2/2, CF nr. 101459 Săcele,  nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/2, 

situate în cartierul Electroprecizia - zona piață. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 157.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele (cartier Movilă) a imobilului 

înscris în CF nr.111011 Săcele, nr.top 1299/1/1/2. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 158.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind modificarea și completarea  organigramei și a Statului de funcții ale  Spitalului Municipal Săcele. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 159. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 10 - Fondul local, I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de 

vehicule nepoluante) si  a proiectului ,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – AUTOBUZE 

NEPOLUANTE”. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 160. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 37 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta 

C10 – Fondul Local, I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC 

(sisteme inteligente de management urban/local) și a proiectului ,,ACHIZIŢIE ȘI OPERAȚIONALIZARE 

SISTEME ITS PENTRU SERVICIUL DE TRANSPORT PUBLIC LOCAL DIN MUNICIPIUL SĂCELE”. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 161. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 38 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 10 - Fondul local, I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – piste pentru biciclete 

(și alte vehicule electrice ușoare) la nivel local/metropolitan și a proiectului ,,DEZVOLTARE 

INFRASTRUCTURĂ PENTRU TRANSPORTUL VERDE ÎN MUNICIPIUL SĂCELE – PISTE PENTRU 

BICICLETE (ȘI ALTE VEHICULE ELECTRICE UȘOARE)”. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 162. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 39 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de Redresare și Reziliență, în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 - Valul renovării, 

axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri publice, operaţiunea B.2: Renovarea 

energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice și a proiectului ,,Reabilitare și modernizare a clădirii 

Bibliotecii Municipiului Săcele” , din B-dul George Moroianu nr. 110. 

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că aceste două puncte de pe ordinea de zi au fost transmise în 

cursul zilei de astăzi. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 163. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de Redresare și Reziliență, în 

cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1, Compenenta 5- Valul 

renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri rezidenţiale 

multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidenţiale 
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multifamiliale și a proiectului ,,RENOVAREA ENERGETICĂ MODERATĂ A CLĂDIRILOR 

REZIDENȚIALE  MULTIFAMILIALE” -  6 componente, din Municipiul Săcele. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 164. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că a crezut că și blocul de locuințe din Cartierul Gârcini intră în acest proiect. 

    D-l Primar spune că pentru acel bloc este pe o axă separată. 

     D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea Diverse, unde este înscrisă o  informare, referitoare la adresa 

membrilor Consiliului de Administrație al  R.P.L.P. Săcele R.A. pentru modificarea cuantumului indemnizației 

fixe, care a fost dezbătută. 

   D-l Președinte dă cuvântul d-nilor și d-nelor consilieri locali pentru interpelări. 

   D-na Voicescu Nicoleta-Teonia întreabă în ce stadiu sunt lucrările de apă-canalizare din sectorul Turcheș – 

Baciu și când continuă spre celelalte zone de case din municipiu și când se încep lucrările pentru iluminatul 

stradal din Cart. Ștefan cel Mare. 

   D-l Primar spune, referitor la lucrările de iluminat public din Cart. Ștefan cel Mare, că acestea încep în data de 

26 aprilie, în ceea ce privește lucrările de apă-canal la ora actuală sunt spre finalizare, tot cart. Baciu și mare 

parte din cart. Turcheș sunt rezolvate, urmează o altă etapă, proiectele depuse pe Anghel Saligny, respectiv 9 

străzi din Cart. Cernatu și pe POIM care  vor începe pe sectorul Morii-Valea Cernatului, unde vor începe efectiv 

lucrările în anul 2023, la ora actuală fiind în procedură de achiziție a proiectării și execuției, menționând că este 

un proiect foarte mare. 

   D-na Stoica Gabriela întreabă dacă se iau în calcul semafoarele cu buton la trecerile de pietoni. 

   D-l Primar spune că aceste proiecte au fost inițiate în urmă cu 3 ani, dar au fost respinse de către Consiliul 

Local, era vorba despre documentații DALI care au fost respinse. 

    D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune, legat de curățenia generală de primăvară, că unii cetățeni au răspuns 

favorabil la acest apel, au igienizat și spațiile din interiorul și din afara curților, au depozitat deșeurile vegetale 

rezultate, au așteptat operatorul să le ridice, ulterior au sunat la acesta, dar li s-a spus că se ridică contra cost. 

    D-l Primar întreabă dacă sunt punctual niște adrese și  spune că s-au ridicat gratuit toate deșeurile vegetale de 

pe domeniul public, inclusiv din fața porților, de la ecoinsule,  în perioada 24 martie-22 aprilie.   

  D-na Paniti Izabella spune că este vorba despre str. Daniel Purcăroiu. 

  D-l Primar spune că unii au dorit ridicarea deșeurilor vegetale din curte, cazul despre care vorbește d-na 

consilier Paniti se poate să fi fost unul aparte, dar în proporție de 99% aceste deșeuri s-au ridicat gratuit.   

   D-l Gâdea Sorin spune că tinde să creadă că nu au respectat acea programare. 

   D-na Paniti Izabella spune că 2 săptămâni au stat în fața porții aceste deșeuri și că în urma discuției purtate cu 

acești cetățeni s-a venit și cu o propunere interesantă, respectiv folosirea acestor deșeuri pentru a se face 

compost, chiar de către Societatea Servicii Săcelene. 

     D-l Gâdea Sorin spune că o astfel de instalație  implică costuri începând  de la 1 mil de euro, pentru un 

operator de salubritate acesta este costul, inițial s-a dorit introducerea în caietul de sarcini a unei stații de 

compost, când s-a realizat că orice investiție cerută de la operator se reflectă în prețul final către populație s-a 

renunțat la această idee, dar nu definitiv, în primă fază gândirea a fost să se găsească un spațiu unde să se 

permită depozitarea anumitor deșeuri asimilabile, cum ar fi mobilă, dar și deșeuri vegetale, doar ca lumea să 

înțeleagă să le depoziteze acolo, menționând că și acum au fost situații de proastă înțelegere a acestei inițiative, 

când s-a solicitat ridicarea a 200 mc de crengi, ce presupune 10 mii lei doar transportul.    

    D-l Popa Marius Cristian spune că o problemă o reprezintă platforma betonată de lângă telescaunul din 

Bolnoc care a fost folosită la organizarea de șantier și este plină de praf, resturi de ciment  și trebuie făcută 

ordine acolo, întrucât nu este în regulă pentru cei care vin să desfășoare diverse activități. 

   D-l Gâdea Sorin spune că astăzi a fost igienizată jumătate din zonă, cea fără pământ  și spune că acolo o 

problemă o reprezintă și persoanele care coboară de pe terenul AGETAPS cu pământ, ce poate confirma este că 

va intra acolo echipa în acest sens. 

    D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că niște cetățeni din Turcheș, de la stăvilar în amonte, pe 

Valea Morii au sesizat că ar trebui curățată acea zonă a Văii Morii, care a început să se surpe și sunt probleme. 

În urmă cu o lună, când era ședința ordinară de luna trecută, în parcul din spate de la Peteu, o fată de 14 ani și-a 

rupt piciorul, poate din vina sa, dar nu se știe și ar trebui verificate aceste locuri de joacă și că acolo a sesizat cu 

ceva timp în urmă că este necesar să funcționeze camere video,  ori acest lucru nu se întâmplă.  

    D-l Diniță-Ardeleanu Constantin spune că aceste camere funcționează.    

    D-l Paraipan George Horațiu spune că a primit informații că acele camere nu funcționează.  

    D-l Gâdea Sorin spune că în parcul de pe str. Vulturului, exceptând acei ,,călușeiˮ care au fost vandalizați, nu 

există instalații de la locul de joacă defecte. 
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     D-l Paraipan George Horațiu spune că tocmai din acest motiv ar fi fost utile înregistrările. 

     D-l Primar spune că dacă se comunică data și intervalul orar se pot pune la dispoziție înregistrările video. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că s-a rezolvat problema cu str. Vulcan. 

     D-l Popa Marius Cristian spune, revenind la primul punct expus de d-l consilier Paraipan, legat de Valea 

Morii, că, din sus, de unde s-a făcut talvegul acela pentru barajul reparat, din cauza precipitațiilor multe, într-un 

timp foarte scurt, s-a lăsat foarte mult firul văii în jos, probabil 2 – 2,5 m, motiv pentru care versanții laterali 

încep să alunece, nu mai au pe ce să se sprijine și sunt acolo câteva case de pe 7 Izvoare și 2 de pe Mustața  de la 

Morii unde au început să fie alunecări de teren și în spatele grădinilor, iar singura soluție tehnică ar fi să se mai 

amplaseze un baraj chiar pe Mustața de la Morii, astfel încât să se umple. 

    D-na Popescu Gabriela spune că are o sesizare de la cetățenii de pe B-dul George Moroianu, porțiunea 

cuprinsă între numerele 29-34, unde Compania Apa avea 2 decupaje, care au fost acoperite, dar a început să se 

lase șoseaua, iar de câte ori trec autobuze sau autovehicule mai mari se zdruncină casele, iar oamenilor le este 

teamă că le se afecteze structura de rezistență a imobilelor și mai spune că a observat că se pietruiesc anumite 

drumuri, ceea ce este un lucru bun, dar s-au acoperit rigolele și sunt zone unde apa este în permanență acolo, nu 

se usucă nici măcar vara, iar acele rigole ar fi utile. 

     D-l Costea Cătălin-Ionuț spune, referitor la acele canale din spatele magazinului Glumy, că nu s-a intervenit, 

poate se vor rezolva după sărbătorile pascale și mai întreabă când vor avea loc licitațiile  pentru parcări și dacă 

mai sunt locuri disponibile în acest sens,  în speță cele pentru Cart. Ștefan cel Mare. 

     D-l Primar spune că licitațiile vor avea loc în luna mai. 

     D-l Florescu Marius spune că tot în Cart. Ștefan cel Mare, în  zona  Sălii de Sport, s-a făcut groapă, fiind 

necesară nivelarea acesteia, totodată mai spune că ar fi oportun ca cei care plimbă cățeii să aibă pungi la ei, fiind 

foarte mulți.    

    D-l Gîndac Nicolae ia cuvântușl și reiterează aceleași probleme legate de Cart. Gârcini, pe care le-a expus și 

în ședințele anterioare, respectiv starea foarte proastă a străzilor, menționând că s-au înregistrat progrese, cum ar 

fi încheierea contractelor de salubrizare. 

    D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și spune că pe str. Bolnoc nr. 22, unde locuiește o persoană bolnavă, 

există un brad înclinat spre stradă,  spre  liniile de înaltă tensiune și întreabă cum se procedează, întrucât 

persoana în cauză nu poate întreprinde nici o acțiune, fiind greu deplasabilă, dumnealui dorind să-l taie. 

    D-l Primar spune că cel care a cumpărat casa a spus că dorește tăierea arborelui, dar să nu-l coste nimic și să 

ia dumnealui lemnul, ori sunt 2 variante de lucru: dacă dorește să păstreze lemenul, plătește un operator care să 

taie copacul, dacă nu, trebuie văzut ce costuri presupune și dacă sunt acoperite de lemnul rezultat și îl preia 

Primăria, dar acesta constituie un pericol și trebuie acționat. 

    D-na Balint Tunde Sara întreabă când se asfaltează strada Godri Janos. 

    D-l Primar spune că sunt  2 străzi  în modernizare în acest an, respectiv Fâneții și Godri Janos, care trebuie 

realizate, suntem în procedură de achiziție pentru acordul-cadru de asfaltare, va dura minim 2 luni până se va 

încheia acest acord, fiind operatori care renunță întrucât nu se mai încadrează în prețurile  negociate. 

    D-l Tóth Sándor  spune, tot referitor la străzi, că se fac pietruiri și a fost întrebat de un cetățean din zona 

Subobrej dacă se fac și acolo. 

      D-l Primar spune că acum se fac în zona Baciu, Turcheșul în mare parte s-a rezolvat, menționând că nu sunt 

cele mai bune soluții, dar pentru moment sunt oportune și că se va ajunge și în Subobrej și în Gârcini. 

     D-l Tóth Sándor  spune că atunci când s-a discutat de str. Petofi Sandor, s-a spus că după ce se va realiza 

canalizarea se vor amenaja două parcări în fața grădiniței, iar acum când s-a discutat despre canalizare, d-l 

Primar nu a făcut referire și la str. Petofi Sandor. 

     D-l Primar spune că nu a făcut referire pentru că sunt peste 120 de străzi, pe care se va realiza apa-canal, ori 

str. Petofi Sandor are canalizare, acolo trebuie schimbată doar rețeaua de apă, sens în care este prinsă în POIM, 

altfel nu se poate asfalta. 

     D-l Președinte ia cuvântul și spune, referitor la proiectul de iluminat stradal din Cart. Ștefan cel Mare, că 

traseul presupune scoaterea gardurilor vii de acolo și ar propune luarea unor măsuri pentru a nu se usca și a se 

putea replanta la finalizarea lucrărilor. 
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     D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:33. 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

    JÓNÁS ANDRÁS                                                                   

 

                                                                                         

  

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 


